
 

Aan de leden van de raad 

 

Voorafgaand aan het zomerreces is naar aanleiding van het rapport 'Verstandig Versterken' 

van Berenschot, met uw raad gesproken over de toekomst van de regionale samenwerking. 

Kort daarna is in een constituerende vergadering de 'Voorbereidingscommissie toekomst 

regionale samenwerking' gevormd. Deze voorbereidingscommissie zal u komende week 

middels een notitie informeren over het proces dat de commissie tot nu toe heeft doorlopen. 

Het concept daarvan ligt inmiddels bij de deelnemers van het overleg ter verificatie. 

Voor nu informeren wij u over hoe wij het verloop hebben beleefd. 

 
De 'voorbereidingscommissie toekomst regionale samenwerking' 

Op 22 mei jongstleden is in een constituerende vergadering de voorbereidingscommissie 

gevormd. De commissie bestaat uit de burgemeester en uit een wethouder van ieder van de 

zeven gemeenten binnen de Drechtsteden. Namens de gemeente Zwijndrecht hebben 

burgemeester Schrijer en wethouder Huizinga zitting in deze commissie. De commissie 

staat onder het voorzitterschap van de heer Deetman en is erop gericht om een standpunt te 

ontwikkelen ten aanzien van het rapport 'Verstandig versterken'. De commissie heeft zich tot 

doel gesteld om hierover voor eind 2018 te rapporteren aan de zeven gemeenteraden. 

 
Stand van zaken voorbereidingscommissie 

Na de constituerende vergadering is de voorbereidingscommissie tweemaal bijeen geweest. 

De commissie heeft tijdens de vergaderingen een duiding gegeven aan de opbrengsten van 

het rapport 'Verstandig versterken' en een gezamenlijk beeld gevormd bij zowel de kracht, 

als de ontwikkelpunten van de huidige samenwerking. Vanuit Zwijndrecht is daarbij 

essentieel dat de samenwerking in de regio dienend is aan de ambities en de hoofdthema's 

zoals die zijn omschreven in uw raadsprogramma: Wonen, Bouwen en Wooncariere, 

Bestrijding van Armoede, Welzijn en Zorg (Wmo, Jeugd en Participatie) en Veiligheid en 

Leefomgeving.  

 

De gesprekken in de voorbereidingscommissie verlopen constructief en we merken dat onze 

beelden bij de toekomst van de samenwerking, veel overeenkomsten vertonen met die van 

de overige gemeenten binnen de Drechtsteden. Waarbij de insteek is om ambitie (visie) voor 

de regio regionaal te formuleren en de uitvoering lokaal of meervoudig lokaal op te pakken. 

We hebben er dan ook vertrouwen in dat we in de voorbereidingscommissie kunnen komen 

tot een gezamenlijk beeld en een breed gedragen conclusie met betrekking tot de toekomst 

van de samenwerking binnen de Drechtsteden. 

 

In de notitie van de Voorbereidingscommissie zal naar aanleiding van de bijeenkomst van 

afgelopen woensdag stil gestaan worden bij vijf uitwerkingsopdrachten. 

 

Een uitwerking van het beleidsveld Wonen. Daarbij zal aandacht geven worden aan de 

verbinding tussen de Woonvisie en de Groeiagenda. 

 

Een uitwerking van het beleidsveld Economie. Daarbij zal in het bijzondere aandacht zijn 

voor de zogenaamde Triple Helix aanpak (bedrijfsleven, onderwijs, overheid). 
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Een uitwerking van het beleidsveld Bereikbaarheid. Waarbij Spoorzone voor Dordrecht en 

Zwijndrecht een belangrijke positie krijgt 

 

De zeven portefeuillehouders Sociaal wordt gevraagd het onderwerp Sociaal Domein uit te 

werken. De vraag naar integraliteit en lokaal maatwerk van de drie decentralisaties 

(Participatie, Jeugd en WMO) staat daarbij voorop. Ook is gevraagd de rol van de Sociale 

Dienst in de uitwerking mee te nemen. 

 

Voor het Servicecentrum wordt aan de gemeentesecretarissen gevraagd met voorstellen                                                                                                                         

tot verder optimalisering te komen. Hierbij is gevraagd het opdrachtgeverschap van 

gemeenten specifieke aandacht te geven. 

 

Uit de inbreng van de verschillende gemeenten en discussie over een meervoudig lokale 

aanpak van de diverse terreinen, is aan de voorzitter, de heer Deetman, gevraagd aan te 

geven hoe dit vorm kan krijgen in de gemeenschappelijke regeling. 

 

De volgende bijeenkomst van de commissie is voorzien voor 17 oktober 2018. 

 

Ook in het vervolg van dit proces zullen wij u geregeld informeren over de voortgang en het 

in positie brengen van onze gemeente. Uw mening als eigenaar is voor ons daarbij 

uitgangspunt. 

 

 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders 

 

 

De secretaris, De burgemeester 

G. van Hofwegen    D. Schrijer 


